

institution at heart, asking them to give thought to them and expecting them to improve on them.

The PRESIDENT: The agenda of this meeting has been exhausted. We do not have any question to consider at the moment. I hope that the Netherlands representative will not consider his statement as a formal proposal for the consideration of the Council. Of course, his remarks will be included in the record of the meeting.

The meeting adjourned at 6 p.m.

SEVENTY-THIRD MEETING

*Held at 610 Fifth Avenue, New York,
on Thursday, 26 September 1946.*

*President: Mr. A. GROMYKO (Union of
Soviet Socialist Republics).*

69. Official communiqué

*The following communiqué was issued by the
Security Council after the meeting:*

"The Security Council held a private meeting today for further consideration of the final draft of the report by the Security Council to the General Assembly before its next meeting.

"The report on the activities of the Security Council for the period 17 February to 15 July 1946 was unanimously approved and will be made public after its circulation to the Members of the United Nations."

SEVENTY-FOURTH MEETING

*Held at 610 Fifth Avenue, New York,
on Monday, 7 October 1946, at 10.30 a.m.*

*President: Mr. A. GROMYKO (Union of
Soviet Socialist Republics).*

70. Official communiqué

*The following communiqué was issued by the
Security Council after the meeting:*

"The Security Council in a private meeting considered the draft of the special report by the Security Council to the General Assembly on the admission of new Members. Certain amendments were suggested for insertion in the second draft which will be prepared by the Secretariat. The revised text of the report will be considered at the next private meeting of the Council. The final text of the report will be circulated to the Members of the United Nations after it has been approved by the Security Council."

The meeting rose at 1.20 p.m.

tion tient à cœur, en leur demandant d'y consacrer quelque réflexion et, le cas échéant, d'y apporter des perfectionnements.

Le PRÉSIDENT (*traduit de l'anglais*): L'ordre du jour de la séance est épuisé. Nous n'avons pas d'autres questions à examiner pour le moment. J'espère que le représentant des Pays-Bas ne considère pas sa déclaration comme une proposition formelle à prendre en considération par le Conseil. Ses observations seront naturellement consignées au procès-verbal de la séance.

La séance est levée à 18 heures.

SOIXANTE-TREIZIEME SEANCE

*Tenue 610 Fifth Avenue, New-York,
le jeudi 26 septembre 1946.*

*Président: M. A. GROMYKO (Union des
Républiques socialistes soviétiques).*

69. Communiqué officiel

*A l'issue de sa réunion, le Conseil a publié
le communiqué suivant:*

"Le Conseil de sécurité s'est réuni en séance privée afin de procéder, avant la prochaine réunion de l'Assemblée générale, à un nouvel examen du projet définitif de rapport que le Conseil de sécurité présentera à l'Assemblée.

"Le rapport relatif aux travaux du Conseil de sécurité au cours de la période allant du 17 février au 15 juillet 1946 a été approuvé à l'unanimité; il sera publié après avoir été communiqué aux Membres des Nations Unies."

SOIXANTE-QUATORZIEME SEANCE

*Tenue 610 Fifth Avenue, New-York,
le lundi 7 octobre 1946, à 10 h. 30.*

*Président: M. A. GROMYKO (Union des
Républiques socialistes soviétiques).*

70. Communiqué officiel

*A l'issue de sa réunion, le Conseil a publié
le communiqué suivant:*

"Le Conseil de sécurité a tenu une séance privée pour examiner le projet de rapport spécial du Conseil de sécurité à l'Assemblée générale sur l'admission de nouveaux Membres. On a proposé d'inclure certains amendements dans le second projet que rédigera le Secrétariat. Le Conseil examinera le texte amendé du rapport lors de sa prochaine séance privée. Le texte définitif sera communiqué aux Membres des Nations Unies après approbation par le Conseil de sécurité."

La séance a été levée à 13 h. 20.